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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 
 
 
 
 
 

                            
ZÁPIS č. 03/2022 

z komisie finančnej konaný dňa 19. 05 2022 v Zasadačke Mestského úradu, Nám. gen. M. R. 
Štefánika 1 v Brezne 

 
PRÍTOMNÍ : 
Komisia finančná pri MsZ  
Mgr. Martin Juhaniak.– predseda komisie      
Ing. Martin Ridzoň, PhD. – podpredseda komisie  
Ing. arch. Pavol Kupec – člen  
Ing. Vladimír Strmeň – člen  
Ing. Miroslav Fašang – člen  
JUDr. Štefan Demian – člen 
 
Sekretár komisie: 
Ing. Iveta Murínová 
 
Pozvaní hostia:  
Ing. Ružena Šefranková – vedúca OEF 
Mgr. Vladimír Šiška – právnik OPM 
Ing. Barbora Halásová – architekt mesta 
 
NEPRÍTOMNÍ : 
Ján Maruškin – ospr.  
 
Rokovanie viedol :  Mgr. Martin Juhaniak – predseda komisie  
Program :  

1. Privítanie 
2. Návrh VZN o určení názvov ulíc a verejných priestranstiev 
3. Majetkové záležitosti 
4. Správa o vývoji a stave pohľadávok za I. štvrťrok 2022 
5. Poskytnutie dotácií v roku 2022 
6. Správa o činnosti príspevkovej  organizácie Technické služby Brezno za rok 2021 
7. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Brezno pre občanov n.o. 

za rok 2021  
8. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu 

„Regenerácia vnútrobloku Brezno Rázusova ul.“ 
9. Rôzne  

 
K bodu 1/  
Zasadnutie otvoril predseda komisie Mgr. Martin Juhaniak, ktorý prítomných členov a pozvaných 
hostí komisie privítal. Doplnil bod programu Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na  
realizáciu projektu „Regenerácia vnútrobloku Brezno Krčulova I“ ako bod č. 9, a bod č. 9 ako bod 
č. 10.  Komisia odsúhlasila doplnený program. 
Hlasovanie :   Za : 5 Proti : 0   Zdržal sa : 0  
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K bodu 2/, 8/ ,9/ 
Návrhy materiálov predniesla Ing. Barbora Halásová, architekt mesta 
2. Návrh VZN o určení názvov ulíc a verejných priestranstiev 
Komisia berie na vedomie pripomienkové konanie v návrhu VZN a odporúča schváliť VZN. 
Hlasovanie :   Za : 5  Proti : 0   Zdržal sa : 0  
8. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu „Regenerácia 
vnútrobloku Brezno Rázusova ul.“ 
Komisia odporúča  prehodnotiť a  zredukovať množstvo ihrísk vo vnútroblokoch a odporúča 
schváliť podanie žiadosti. 
Hlasovanie :   Za : 5   Proti : 0   Zdržal sa : 0  
9. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu „Regenerácia 
vnútrobloku Brezno Krčulova I“ 
Komisia odporúča  schváliť podanie žiadosti 
Hlasovanie :   Za : 5   Proti : 0   Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu 3/  
Majetkové záležitosti  
Návrhy majetkových materiálov  predniesli Mgr. Martin Juhaniak, predseda komisie, Mgr. 
Vladimír Šiška,  právnik OPM 
3.1 Odkúpenie pozemku na Ul ČSA v Brezne od Márie Brozmenovej a Ing. Jána Slabeyciusa 
Komisia odporúča   schváliť  odkúpenie pozemku. 
Hlasovanie :   Za : 5   Proti : 0   Zdržal sa : 0  
3.2 Žiadosť Miroslava Balcara o zníženie nájomného za prenájom nebytových priestorov 
v budove Arény Brezno – Zimný štadión, z dôvodu nemožnosti otvorenia prevádzky predajne 
spotrebného materiálu počas nefunkčnosti ľadovej plochy 
Komisia odporúča   schváliť zníženie nájmu na obdobie apríl, máj, jún, júl a august  za rok 2022.  
Hlasovanie :   Za : 6   Proti : 0   Zdržal sa : 0  
3.3 Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s. o uzatvorenie zmluvy a zriadení 
vecného bremena 
Komisia odporúča   schváliť uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. 
Hlasovanie :   Za : 6   Proti : 0   Zdržal sa : 0  
3.4 Žiadosť Ing. Augustina Vicianan a Ing. Júlie Vicianovej o uzatvorenie zmluvy a zriadení 
vecného bremena 
Komisia odporúča   schváliť uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. 
Hlasovanie :   Za : 6   Proti : 0   Zdržal sa : 
 
 
K bodu  4/, 5/ 
Návrhy materiálov predniesla Ing. Ružena Šefranková, vedúca OEF  
4. Správa o stave a vývoji pohľadávok za I. štvrťrok 2022 
Komisia berie na vedomie správu. 
Hlasovanie :   Za : 4  Proti : 0   Zdržal sa : 0 
5. 1 Poskytnutie dotácie pre účely kultúry v roku 2022 
Komisia odporúča schváliť poskytnutie dotácií. 
Hlasovanie :   Za : 4  Proti : 0   Zdržal sa : 0 
5. 2 Poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2022 
Komisia odporúča schváliť poskytnutie dotácií. 
Hlasovanie :   Za : 4  Proti : 0   Zdržal sa : 0 
 
 
 
K bodu 6/, 7/ 
Návrhy materiálov sa v komisie neprerokovali z dôvodu neprítomnosti predkladateľov materiálov.  
 



3 
 

K bodu 8/  
Rôzne 
8.1. Ing. Miroslav Fašang navrhol zjednotenie formulárov – Rozhodnutí v daňovom konaní mesta 
Brezna. 
8.2 Návrh zápisu do mestskej kroniky za rok 2021 
Komisia nemá návrhy a pripomienky k zápisu do mestskej kroniky za rok 2021. 
Hlasovanie :   Za : 4   Proti : 0   Zdržal sa : 0  
 
Po  vyčerpaní  programu  zasadnutie   komisie   finančnej   ukončil predseda komisie Mgr. Martin 
Juhaniak a  poďakoval členom za účasť.   
 
 
 
          
                   Mgr. Martin Juhaniak, v.r. 
                                                            predseda komisie  
 
Zapísala :  Ing. Iveta Murínová, v.r. 
         sekretár komisie  


